

STYREMØTE NR. 3 - 2024

Møtested:	Teams	
Dato:	03.07.24	
Deltagere:	Inge, Arne, Unni, Hanne, Stef	
Referent:	Inge	

SAKER TIL BEHANDLING:

1. NYE LOKALER - Forslag fra Frode og Unni:

- **Harmonien:**
 - Leie: kr 6 000,- pr. mnd.
 - Utstyr: 1 etasje opp i skap, meldebokser og mater må hentes og legges tilbake etter spilling.
 - Bord og stoler: 8-9 bord står klart.
 - Leie utenom tirsdagskvelden: Lite aktuelt(?)
 - Leie sommerfest / juleavslutning: Kan være aktuelt, ikke sjekket.
- **Bergmo Ungdomsskole**
 - Leie: kr 6 000,- pr. mnd.
 - Utstyr: Mulig med oppbevaring i stålskap i kantina, skapet må kjøpes.
 - Bord og stoler: 30 bord står klart, men vi må påregne noe arbeid her.
 - Leie utenom tirsdagskvelden: Kan være aktuelt, ikke sjekket.
 - Leie sommerfest / juleavslutning: Kan være aktuelt, ikke sjekket.
- **Folkets Hus:** Sjekket - Ikke aktuelt.
- **Speidernes Hus:** Sjekket - Ikke aktuelt.
- **Molde Vgs.:** Sjekket - Ikke aktuelt.
- **Romsdal Vgs.:** Sjekket - Ikke aktuelt.
- **Bekkevoll Ungdomsskole:** Sjekket - Ikke aktuelt.
- **Molde Folkehøgskole:** Sjekket - Ikke aktuelt.
- **Thon:** Sjekket - Ikke aktuelt.

Vedtak; Et enstemmig styre var imot å gå videre med saken, Krubba beholdes.

2. INNFLYTTERDAGEN 07.09.24

- Sak innmeldt fra Jan Kåre Tangen; Kan vi stille opp i stand på Torget eller Storgata?
- Lage en sak med TV, og 4 stk. med spilling på BBO på hver sin PC?
- 1 eller 2 til for å snakke med publikum og forklare hva som skjer?
- Andre forslag?
- Priser for lag og foreninger:
 - Stand: 3x3,0 meter – kr. 500,-.
 - 3x4,5 meter – kr. 700,-.
 - 3x6,0 meter – kr. 1000,-.

- De har noen telt til utleie, med et bord og 2 stoler.
 - Tillegg for telt 3x3,0 meter: kr. 1800,-
 - Tillegg for telt 3x6,0 meter: kr. 2400,-
- **Vi trenger frivillige i klubben til å planlegge og gjennomføre dette, så ta kontakt med styret hvis du er interessert.**
- **Se for øvrig info på:**
 - <https://www.jci.no/lokalorganisasjoner/jci-molde/innflytterdagen>.

3. CONTAINER

- Inge sjekker med Tore Sunde snarest.
- Vi ønsker å tømme det syd-østlige rommet, det er plass til 2 bord der.

4. OPPLÆRING RUTER

- Vi er nå 3 stk. i styret som kan operere ruter; Arne, Inge, Hanne, samt Arnt Rune. I tillegg skal Ingeborg også ha opplæring.
- Heretter er det kun den ansvarlige (TL eller TLs assistent) som skal betjene Ruter (PCen). TL vil be om hjelp når det er aktuelt.

5. UØNSKET STØY VED OPPSTART OG UNØDVENDIGE FEIL I MATE

- Det er MYE støy i lokalet i det vi skal starte litt før kl 1800. Vi ber nå om at alle forholder seg stille, finner sin plass med makker, slik at TL ikke trenger å rope for å bli hørt.
- Nord har ansvar for at KORREKT spill nummer legges inn på Mate.
- Spilling skal IKKE starte før TL sier fra.
- Øst SKAL sjekke resultat og godkjenne alle spill i Mate.
- Alle rundt bordet har medansvar for å sjekke at korrekt spill blir tatt fram.
- Og så er det fint om alle rydder etter seg, holder toalett og kjøkken ryddig, og vasker egen kopp.

6. LAGKAMPER / MINITURNERINGER / KOSEKVELDER

- Vi har lokalene 7 dager i uken, og det er opp til oss selv å bruke Krubba mest mulig.
- Vi ønsker derfor å starte med Torsdagsbridge med for eksempel lagkamper på torsdager. Enklest med 8 stk. med forhåndspåmelding, dvs. 2 lag.
- Torsdagsbridgen skal være alkoholfri.
- Samme konsept kan brukes fredager eller lørdager, da åpner vi for at alkohol kan være lovlig dersom flertallet ønsker det.
- Foreløpig er dette tenkt som en prøveordning, uten innmelding til NBF og altså uten klubbpoeng.
- **Styret ønsker tilbakemelding på om dette er noe som er aktuelt å prøve. Kom gjerne med forslag til ønsket dato for første lagkamp.**